
 
 
Protokoll fört vid sammanträde med Norrmalms handikappråd onsdagen den 3 
oktober 2007 kl.14.00-16.00 i stadsdelsförvaltningens huvudkontor, Tulegatan 
13, sammanträdeslokalen Tule. 
  
 
 
Justeras 2007- 
 
 
Åke Åberg 
 
Justeras 2007- 
 
 
Louise Lindström 
 
Närvarande: 
 
Norrmalms handikappråd 
Åke Åberg, ordförande   SRF   
Ingrid Duke   RTP-S 
Ulla Elfving-Ekström   IFS   
Teresa Melin   RMA 
Bodil Vaks-Lennmo   FHDBF 
Louise Lindström   DHR 
Tjänstemän 
Liselotte van den Tempel  Samhällsplanerare 
Sten Lagerberg   Sekreterare i rådet 
 
Förhinder att deltaga hade anmälts av Marie Kringberg-Nöjd. 
 
 
1. Godkännande av dagordning 
Den föreslagna dagordningen godkändes efter ändring. 
 
2. Val av protokolljusterare 
Louise utsågs att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 
 
3. Anmälan av protokolljustering 
Det anmäldes att protokollet från sammanträdet 2007-09-05 har justerats och 
sänts ut. 



 
 
4. Stadens planer på att konkurrensutsätta verksamheter inom socialpsykiatrin 
Ulla redogjorde för en skrivelse som IFS har sänt till socialtjänstnämnden och 
stadsdelsnämnderna i centrala staden. I skrivelsen uttrycker IFS sin oro över 
vilka konsekvenser det kan leda till ifall socialpsykiatrin konkurrensutsättes.  
 
Personer som lider av psykisk ohälsa kan ha vanföreställningar, höra röster etc. 
Ofta har man också ett svagt socialt nätverk. För dessa personer är det ytterst 
viktigt med kontinuitet i t ex boende och boendestöd.  
 
Psykiskt funktionshindrade är alltså en mycket utsatt grupp som har svårt att 
göra sin röst hörd. Metoden att upphandla verksamheter bör endast användas då 
det gäller att skapa nya verksamheter. 
 
Handikapprådet delade oron för vad en konkurrensutsättning kan komma att 
innebära för såväl socialpsykiatrin som handikappomsorgen. 
 
Handikapprådet kräver att få möjlighet att påverka utformningen av den 
kommande aktivitetsplanen för Norrmalm! Frågan tas upp igen på nästa 
sammanträde. Dessutom beslöt rådet att för denna fråga adjungera Ulrika Pohl 
Andersson från FUB.  
 
5. Norrmalms budget för 2008 med inriktning för 2009 och 2010 
Bordlades. 
Rådet önskar en föredragning vid nästkommande sammanträde. 
 
6. Tillgängligheten till café Katarina, Sabbatsbergsvägen 20 
Rådet ser positivt på det pågående arbetet att tillgängliggöra huvudentrén till 
Katarinahuset. Förslaget att förbättra den befintliga rampen och bredda vilplanet 
har ju nu godkänts av Stockholms stadsmuseum. 
 
 
7. Anmälan av inkomna handlingar 

• Handikapp I Tiden – konferens 9-10 oktober 2007 i Stockholm om 
villkor, förutsättningar och levnadsförhållanden för personer med 
funktionshinder. Konferensen arrangeras av Socialstyrelsen och Sveriges 
Kommuner och Landsting 
Louise anmälde sitt intresse att få deltaga i konferensen. Rådet ställde sig 
bakom önskemålet och uppdrog åt sekreteraren att undersöka om det finns 
budgetmedel för ändamålet. 

• Kvinnofrid – våld i nära relationer. Handlingsplan antagen av Norrmalms 
stadsdelsnämnd 2007-06-20 



Handikapprådet konstaterade att rådets synpunkter inte efterfrågats under 
utarbetandet av dokumentet. Detta får anses vara en mycket stor brist. 
 

8. Aktuella samhällsplaneringsfrågor 
Samhällsplanerare Liselotte van den Tempel presenterade sig och redogjorde för 
aktuella ärenden. 
Staden arbetar med att göra lekplatser tillgängliga och information om dessa 
kommer att läggas ut på trafikkontorets webb-plats. 
Parkmiljögruppen i centrala staden får medel för att införskaffa tillgängliga 
soffor. I detta sammanhang framförde rådet att det vore bra om det sattes ut 
bänkar med olika sitthöjd. 
Liselotte berättade också om planerna att tillskapa en butiksgalleria i hörnet av 
Sveavägen och Markvardsgatan och att det i kvarteret Munin vid Sveavägen- 
Vanadisvägen kommer att uppföras ett nytt bostadshus. 
 
9. Informationsfolder om handikapprådet 
Rådet beslöt att ta fram en informationsfolder som skall beskriva den samlade 
kompetensen som finns i rådet. 
Ledamöterna skall därför till nästa sammanträde ta fram förslag på vilka 
uppgifter som bör tas upp i foldern.  
  
 
10. Tid för nästa sammanträde 
Nästa sammanträde äger rum onsdagen den 7 november 2007 kl. 14.00-16.00. 
 
Vid protokollet 
 
Sten Lagerberg 
Sekreterare i rådet 
 
 
 

    
 


